
Šíření Koronaviru ve Wuhanu bylo
předpovězeno v knize Deana Koontze ,,The
Eyes of Darkness” z roku 1981. Náhoda?
- CZ24 News | 9. dubna 2020

ČÍNA: ,,Oči temnoty” je knižní thriller, který vyšel v roce 1981 v Americe. Zahraniční média a
sociální sítě informují o velmi podivné náhodě. Na stránkách této knihy je totiž popsán čínský virus a
dokonce určeno město, kde to začne: Wuhan. Ačkoliv některé části textu knihy se s realitou zásadně
rozcházejí (podle oficiálních zdrojů je běžná chřipka horší než koronavirus a panika není na místě), z
jiných částí – kde kniha přesně popisuje co se dnes děje, dokonce i určila rok 2020 – běhá mráz po
zádech.

Vzniká tak zcela logická spekulace a otázka, která zákonitě musí napadnout každého, kdo si text
přečte: Je to naplánované? Dostal se snad autor knihy Dean Koontz k nějakým tajným plánům, kde se
dozvěděl co se na lidstvo v blízké době chystá a použil to do své knihy? Některé detaily si určitě
přibarvil, ale kde jinde by přišel na takovou myšlenku? Nebo je skutečně možné předpovědět úplnou
náhodou od psacího stolu budoucnost za necelých 40 let?

Níže je překlad diskutované části knihy:

,,Abys to pochopil, musíš se vrátit 20 měsíců do minulosti. Tehdy čínský vědec Li Chen dezertoval
do Ameriky a měl s sebou disketu, na které byly nahrávky o nejdůležitější a nejnebezpečnější čínské
zbrani za posledních deset let.
Říkali tomu ,,Wuhan-400“, protože to vyrobili v jejich RDNA laboratořích poblíž města Wuhan. Byl
to čtyřstý životaschopný kmen uměle vytvořených mikroorganismů v tomto centru.”
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,,Wuhan-400 je dokonalá zbraň, která zasahuje pouze lidské bytosti. Žádná jiná bytost to nepřenáší.
Stejně jako Syfilis, ani Wuhan-400 nedokáže přežít mimo tělo hostitele déle než minutu. To znamená,
že nemůže trvale kontaminovat věci ani místa, tak jako to umí například Antrax a virulentní
mikroorganismy.
A když hostitel podlehne, Wuhan-400 v něm zahyne krátce poté, jen co teplota těla klesne pod 86
Fahrenheit (to je 30°C). Vidíš výhody toho všeho?
… Jestli ti rozumím, Číňané mohou použít Wuhan-400 k likvidaci celého města nebo země, aniž by
pak bylo nutné podnikat náročnou a nákladnou dekontaminaci.”



,,Známé léky a antibiotika budou zcela neefektivní vůči této nemoci připomínající plísňové
onemocnění. Bude to extrémě nakažlivé onemocnění a oběti budou v karanténě, dokud se nezjistí, že
tato bakterie může být zničena kombinací elektrických proudů a vysokého tepla.
Okolo roku 2020 se bude po celém světě šířit těžké onemocnění připomínající pneumonii, která
napadne plíce, průdušky a bude vzdorovat známým lékům. Ještě více záhadný než samotná nemoc
bude fakt, že to pak najednou zmizí tak rychle jako to přišlo. Potom to znovu zaútočí o deset let
později a poté zcela zmizí.”



,,
Můžeš se stát nakažlivým pouhé čtyři hodiny po kontaktu s virem. To je extrémě nízká inkubační
doba. Jakmile se nakazí, nikdo nepřežije déle než 24 hodin. Většina zemře do dvaceti.  Je to horší než
africká Ebola. Smrtnost Wuhan-400 je 100%, nikdo to nepřežije. Číňané to testovali na bůhvíkolika
politických vězních. Nikdy nenašli protilátku, ani antibiotika, která by na to byla efektivní. Virus
cestuje do mozkových buněk a tam to začne.”
(Konec překladu z knihy)

Konspirace
Internet je plný článků, úryvků a konspiračních teorií. Lidem to pochopitelně vrtá hlavou. Někteří
navrhují, že by se v knize zmíněné výzkumné středisko mohlo odkazovat na Wuhanský institut
virologie, v němž se nachází jediná čínská laboratoř biologické bezpečnosti 4. úrovně. Má nejvyšší
úroveň klasifikace laboratoří studujících nejsmrtelnější viry a nachází se 20 km od místa, kde poprvé
vypukl současný COVID-19. O tom ale oficiální zdroje tvrdí, že pochází od volně žijících zvířat a byl
přenesen na člověka díky tržištím s mořskými plody a zvířaty. Narazit lze i na zdroj, který říká, že to
mohlo být přenosem z netopýra na prase a poté z prasete na člověka (díky nulové hygieně), že z
laboratoře určitě nepochází.
Jiní lidé mají na věc jednoduchý názor. Na světě je prý tolik knih a tolik fiktivních příběhů, že se



podobná náhoda zkrátka může – a občas vlastně musí – stát.
Co myslíte vy?


